

Dagsorden/referat

Bestyrelsesmøde

Dato: 22. juni 2022

Mødet er kl. 17.00

Hos: Teams

Indkaldte: Ebbe, Ida, Per, Hugo, Anker samt suppleant Hans, afbud fra Lars.

Emne	Referat
1. Godkendelse af referat	
2. Digeprojektet, status	Kappel venter til efter sommerferien med færdiggørelse af diget. Dette skyldes mangel på sten. Opstart igen uge 42 eller der omkring, så med lidt held og godt vejr, er diget nok færdigt til forår. Ebbe kontakter Jesper vedr. kontakt informationer til Kappel. Ebbe vil også finde ud af om det nye istandsatte dige skal Tinglyses eller ej.
3. Arbejdsdag efterår	<i>Der blev talt en del om vi skulle have en arbejdsdag i efteråret. Vi blev enige om at vente til foråret, da er diget færdigt og mon ikke der er lidt efterfølgende.</i>
4. IT, Facebook med mere	<p><i>Dropbox - anses som en god løsningen, der dækker det aktuelle behov. Er blevet opdateret med en mappestruktur, der understøtter de emner, som bestyrelsen arbejder med.</i></p> <p><i>Mail - nuværende løsning hos Roland Lyngvig ophører med udgangen af 2023 start 2024, hvorfor der skal findes en anden løsning. Med 4 nye bestyrelsesmedlemmer blev det besluttet at afvente med en stillingtagen, indtil der er indhentet erfaringer med den nuværende løsning samt har fået et indtryk af hvilke krav, der skal være til en fremtidig mail-løsning.</i></p> <p><i>Hjemmesiden - der varetages af Roland Lyngvig, er baseret på Microsoft Expression Web, hvor supporten er ophørt, hvorfor det bør vurderes om hjemmesiden over tid bør omlægges til en supporteret platform. Beslutning er ikke presserende, men mulighederne bør diskuteres med Roland Lyngvig.</i></p> <p><i>Birger Lund varetager Facebook.</i></p>

<p>5. Affaldssortering</p>	<p>Kommunen har vedtaget at der skal 3 affaldsbeholdere med to rum i hver pr hus, (se tilsendte folder fra kommunen), og ind til vi får andet at vide, er vi nødt til at forholde os til dette. Hver hus skal have lavet plads til 3 spande, med fast grund, samt skal der være plads til, at der kan komme en større lastbil 12 T, frem til husene. Vejbredder 6 mtr. Ebbe forsøger stadig at få et møde med kommunen om affaldsbeholderne, men det er ikke så nemt, ser det ud til. Ebbe har inviteret Team affald, hr. Outzen samt kommunen til åstedets møde. TA ønsker at køre en forsøgsperiode, og så komme med diverse ændringer, måske.</p>
<p>6. Økonomi</p>	<p>Der er stadig to der mangler første indbetaling til diget. Næste betaling bliver den 15. januar 2023 beløb kr. 14.000,00. Kontingent på kr. 1.000 opkræves i febr.</p>
<p>7. Vedligehold af stier og veje</p>	<p>De små huller i vejene skal vi selv fylde op og holde vejene farbare. Skulle der komme større opgaver bedes dette meddeles til bestyrelsen. Hvor stor forpligtigelse har foreningen vedr. etablering af nye veje?</p>
<p>8. Matrikel 15e Hættemågevej</p>	<p>Kommunen arbejder på sagen, der er fundet arvinger, så vi regner med at få besked fra enten arvinger eller kommunen.</p>
<p>9. Badebroer</p>	<p>Der er nedsat et Broudvalg bestående af Ida, Hugo, Cathrine og Linda, som er blevet bedt om at komme med et oplæg og eventuelt finde et par fonde til ny badebro-er. De gamle broer er tinglyste, som midlertidige og med bestemte placeringer, evt. ændringer af udseende og placering skal nok ansøges. Da det er private broer er færdsel på disse på eget ansvar.</p>
<p>10. Trampestien</p>	<p>Da der er meget færdsel på Helligsøvej, synes vi, at der skal etableres en sti, i stil med naboforeningens. I 2017 lavede Ydby Drag 900 mtr. Pris 170.000, Entreprenør Kappel. Vi har ca 1100 mtr. Kommunens veje inkl. grøfter er ti mtr. Ebbe har talt med kommunen, og de vil aftale hvordan og hvornår de kan komme og se på dette. Der vil løbende blive informeret om dette nye tiltag.</p>
<p>11. Eventuelt</p>	<p><i>Der blev spurgt om gødning på de eksisterende græsarealer på dæmningen, eventuelt suppleret med en top dressing, som en del af digerenoveringen.</i> <i>Næste møde den 7. august hos Ida, Edderfuglevej 12.</i></p>